
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 7. juni stillet følgende spørgsmål nr. 

941 (Alm. del) til ældreministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra Astrid Krag (S). 

 

Spørgsmål nr. 941:  

”Mi istere  bedes overse de e  oversigt over fordeli ge  af køkke pulje  fordelt på 
he holdsvis ko u ale og private plejehje  for hver ko u e” 

 

Svar: 

Jeg har vedlagt et bilag med oversigt over de samarbejdspartnere, hver enkelt 

kommune har opgivet i deres ansøgning.  

 

Det er ikke muligt på baggrund af ansøgningerne at foretage en præcis optælling af, 

hvor mange hhv. offentlige og private plejehjem, midlerne finder anvendelse på, da 

det ikke har været et krav, at kommunerne skulle specificere, om de enkelte 

plejehjem var offentlige eller private. 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Thyra Frank      /      Signe Lind  
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